

## Lao

ຂັບລົດການສັນຈອນໄປມາຫາທຸລະກິດຂອງທ່ານຜ່ານການຫຼິ້ນເກມ

ໂດຍການກາຍເປັນສະຖານທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບການສະ ຫັບ ສະ ໜູນ,

ທ່ານສາມາດເຂົ້າເຖິງຜູ້ຊົມຂອງຜູ້ຫຼິ້ນຢ່າງກວ້າງຂວາງ.

ຜູ້ຫຼິ້ນເບິ່ງທຸລະກິດຂອງທ່ານຢູ່ໃນແຜນທີ່ເກມແລະໄດ້ຮັບການຫຼິ້ນເກມມ່ວນແລະລາງວັນ ສໍາ

ລັບການຍ້ຽມຢາມທຸລະກິດຂອງທ່ານ.

ໂຄງການນີ້ ກໍາ ລັງຢູ່ໃນໂຄງການ Early Access Beta, ແລະມີ ສໍາ ລັບທຸລະກິດຂະ ໜາດ ນ້ອຍແລະຂະ

ໜາດ ກາງໃນສະຫະລັດ. ພື້ນຖານມ່ວນ.

ກະລຸນາກວດເບິ່ງການປັບປຸງເພີ່ມເຕີມ. ພວກເຮົາຫວັງວ່າຈະທົບທວນ ຄໍາ ຮ້ອງສະ ໝັກ

ຂອງທ່ານແລະຕ້ອນຮັບທຸລະກິດ ໃໝ່!

### ສິ່ງທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບ

ແນະ ນໍາ ທຸລະກິດຂອງທ່ານໃຫ້ເປັນສະຖານທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບການສະ ຫັບ ສະ ໜູນ

ໃນການຫລິ້ນເກມ

ແລະການຈະລາຈອນທາງຕົນຜ່ານສະຖານທີ່ໃນເກມທີ່ເຮັດໃຫ້ມີຄວາມມ່ວນຫຼາຍໃນການມາຍ້ຽມຢາມທຸລະກິດຂອງທ່ານ.

### ແບ່ງປັນໄບໂມຊັ້ນໃນເກມ

ອັບໂຫວດຂໍ້ສະ ເໜີ ພິເສດ, ມີຜະລິດຕະພັນ ໃໝ່

ແລະເຊື່ອມຕໍ່ກັບເວັບໄຊທ໌ຂອງທ່ານຈາກພາຍໃນສະຖານທີ່ທີ່ທ່ານໄດ້ສະ ຫັບ ສະ ໜູນ -

ເຊັ່ນປ້າຍໂຄສະນາເສມັນ.

### ຈັດຕາຕະລາງເກມ

ນ້ອຍໆ

ຈັດຕາຕະລາງເພີ່ມກິດຈະ ກຳ ເກມທີ່ສະຖານທີ່ຂອງທ່ານໃນເວລາສະເພາະ,  
ເວລາທີ່ທ່ານຕ້ອງການຜູ້ຫຼິ້ນເຂົ້າຊົມເພີ່ມເຕີມ. ບໍ່ ຈຳ ເປັນຕ້ອງມີການຕັ້ງເຫດການທາງຮ່າງກາຍ.

### **ການວິເຄາະ**

ເບິ່ງການວັດແທກລວມກ່ຽວກັບວິທີທີ່ຜູ້ຫຼິ້ນມີສ່ວນຮ່ວມກັບສະຖານທີ່ໃນເກມຂອງທ່ານ.  
ຍ້ອນຄວາມເປັນສ່ວນຕົວຂອງຜູ້ຫຼິ້ນຂອງພວກເຮົາແມ່ນມີຄວາມ ສຳ ຄັນ ສຳ ລັບພວກເຮົາ,  
ພວກເຮົາແບ່ງປັນພຽງແຕ່ການວັດແທກເທົ່ານັ້ນ, ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ໃຫ້ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບຜູ້ຫຼິ້ນແຕ່ລະຄົນ.

### **ມັນໃຊ້ໄດ້ແນວໃດ**

#### **1. ສະ ໜັກ ເຂົ້າໃນການທົດລອງໃຊ້ Early Access Beta**

ໃນນາທີ. ຖ້າທ່ານໄດ້ຮັບການຍອມຮັບ, ທ່ານຈະໄດ້ຮັບການແຈ້ງເຕືອນເມື່ອໂປແກຼມມີຊີວິດເພື່ອເຮັດ ສຳ  
ເລັດການຕັ້ງສະຖານທີ່ທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບການສະ ໜັບ ສະ ໜູນ.

#### **2. ຕັ້ງສະຖານທີ່ຂອງທ່ານໃຫ້ສະແດງຢູ່ໃນເກມ**

ເມື່ອໄດ້ຮັບການອະນຸມັດແລ້ວ, ຕັ້ງສະຖານທີ່ຂອງທ່ານໃນPokémon GO  
(ແລະເກມອື່ນໆທີ່ຈະມາເຖິງໃນອະນາຄົດ!). ຜູ້ຫຼິ້ນຈະເຫັນແລະເຂົ້າເບິ່ງສະຖານທີ່ທີ່ທ່ານໄດ້ສະ ໜັບ ສະ ໜູນ  
ໃນຂະນະທີ່ຫຼິ້ນຢູ່ໃນໂລກຈິງ.

#### **3. ເພີ່ມປະສິດທິພາບຂອງທ່ານໃຫ້**

ດີທີ່ສຸດ, ເພີ່ມປະສິດທິພາບຂອງການໂຄສະນາຂອງທ່ານເພື່ອຂັບທຸລະ ກຳ ຫລາຍຂຶ້ນ, ແລະ ກຳ  
ນົດການຈະລາຈອນພິເສດໃນຊ່ວງເວລາທີ່ຕ້ອງການ – ໃຊ້ຈ່າຍຫລາຍຫລື ໜ້ອຍ ເທົ່າທີ່ທ່ານຕ້ອງການ!

### **ຄຳຖາມທີ່ຖືກຖາມເລື້ອຍໆ**

Niantic ສະຖານທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບການສະ ໜັບ ສະ ໜູນ Early Access Beta

ແຕກຕ່າງຈາກໂຄງການວິເລີ່ມການຟື້ນຟູທຸລະກິດໃນທ້ອງຖິ່ນຂອງ Niantic ແນວໃດ?

ໂຄງການການຟື້ນຟູທຸລະກິດໃນທ້ອງຖິ່ນຂອງ Niantic ແມ່ນວິທີການຂອງ Niantic

ໃນການຕອບແທນໃຫ້ຊຸມຊົນໂດຍການເຊື່ອເຊີນຜູ້ຫຼິ້ນເຂົ້າມາສະ ເໜີ ຊື່ທຸລະກິດຂະ ໜາດ

ນ້ອຍແລະທ້ອງຖິ່ນທີ່ເຂົາເຈົ້າມັກເຂົ້າຮ່ວມໃນໂຄງການ Sponsored Location

ໂດຍບໍ່ໄດ້ເສຍຄ່າໃຊ້ຈ່າຍເປັນເວລາ ໜຶ່ງ ປີ. ຂໍ້ ກຳ ນົດ ສຳ ລັບຂໍ້ສະ ເໜີ ທີ່ມີຄວາມຍ້ອງຍໍແລະການສະ ເໜີ ຊື່ນີ້ແມ່ນແຕກຕ່າງຈາກໂຄງການທີ່ຕັ້ງທີ່ໄດ້ຮັບການສະ ໜັບ ສະ ໜູນ.  
ຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບການຜື້ນຜູ້ທຸລະກິດທ້ອງຖິ່ນສາມາດພົບໄດ້ທີ່ນີ້.

ຜູ້ໃດສາມາດສະ ໜັກ ສະຖານທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບການສະ ໜັບ ສະ ໜູນ ສຳ ລັບ Niantic Early Access Beta?

ໂດຍທົ່ວໄປແລ້ວ,

ທຸລະກິດທີ່ມີສະຖານທີ່ທາງດ້ານຮ່າງກາຍໃນສະຫະລັດອາເມລິກາທີ່ໄດ້ຮັບການເຂົ້າຊົມດ້ວຍຕົນເອງອາດຈະສະ ໜັກ ໄດ້. ເຖິງ 30 ຕໍ່າ ແໜ່ງ ຕໍ່ຫົວ ໜ່ວຍ ທຸລະກິດ. ນອກຈາກນັ້ນ, ສະຖານທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບການສະ ໜັບ ສະ ໜູນ ຕ້ອງຕອບສະ ໜອງ ນະໂຍບາຍແລະແນວທາງ ຂອງພວກເຮົາ .  
ຖ້າທ່ານບໍ່ໄດ້ຕາມມາດຖານເຫຼົ່ານີ້ແຕ່ທ່ານສົນໃຈ, ຕິດຕໍ່ພວກເຮົາ .

ທຸລະກິດສາມາດມີຫລາຍສະຖານທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບການສະ ໜັບ ສະ ໜູນ Niantic ບໍ?

ໃນປະຈຸບັນທຸລະກິດສາມາດມີສະຖານທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບການສະ ໜັບ ສະ ໜູນ Niantic ສຳ ລັບແຕ່ລະສະຖານທີ່ທາງດ້ານຮ່າງກາຍທີ່ທຸລະກິດ ດຳ ເນີນການ, ເຖິງ 30 ສະຖານທີ່ (ແຕ່ລະສະຖານທີ່ເພີ່ມເຕີມແມ່ນເກັບຄ່າ ທຳ ນຽມການສະ ໜັກ). ສຳ ລັບທຸລະກິດທີ່ມີສະຖານທີ່ຫຼາຍ, ກະລຸນາ ຕິດຕໍ່ຫາພວກເຮົາ .

"ສະຖານທີ່ມາດຕະຖານ" ແລະ "ສະຖານທີ່ທີ່ນິຍົມ" ແມ່ນຫຍັງຄືຄວາມແຕກຕ່າງກັນລະຫວ່າງ?

ສະຖານທີ່ທີ່ມີຄຸນນະພາບພະຍາຍາມດຶງດູດຄວາມສົນໃຈຫຼາຍຂຶ້ນໂດຍການເບິ່ງເຫັນແລະມີຄວາມ ສຳ ຄັນຕໍ່ກົນຈັກຫຼາຍກ່ວາເຄື່ອງຫຼິ້ນທີ່ບໍ່ແມ່ນມາດຕະຖານ.

ກົນຈັກສະເພາະແຕກຕ່າງກັນບົນພື້ນຖານຂອງເກມ. ໃນກໍລະນີຂອງPokémon GO, ສະຖານທີ່ມາດຕະຖານແມ່ນ PokéStop ແລະສະຖານທີ່ທີ່ນິຍົມແມ່ນ Gym .

ໂປໂມຊັນແມ່ນຫຍັງ?

ໂປໂມຊັນຊ່ວຍໃຫ້ທຸລະກິດມີໂປໂມຊັນພິເສດ, ຜະລິດຕະພັນ ໃໝ່, ຫຼືເນື້ອຫາຕາມລະດູການນອກ ເໜືອ ໄປຈາກ ຄ່າ ອະທິບາຍແລະຮູບພາບສະຖານທີ່ຕົ້ນຕໍໃນເກມ - ຄິດວ່າມັນເປັນພື້ນທີ່ປ້າຍໂຄສະນາ virtual

ພິເສດໃນສະຖານທີ່ໃນເກມຂອງທ່ານ! ອີງຕາມແຜນຂັ້ນສູງ, ທຸລະກິດສາມາດປ່ຽນແປງໂບໂມລຸ້ນໄດ້ເຖິງ ຫນຶ່ງ ຫລືສອງຄັ້ງພາຍໃນເດືອນປະຕິທິນ.

ຜູ້ໃດຈະສາມາດເບິ່ງເຫັນແລະພົວພັນກັບສະຖານທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບການສະ ຫັບ ສະ ໜູນ ຂອງຂ້ອຍ?

ປະຈຸບັນ, ຜູ້ຫຼິ້ນເກມ Niantic ທີ່ຢູ່ໃນໄລຍະທາງປະມານ 0.3 ໄມ (~ 500 ແມັດ)

ຂອງສະຖານທີ່ທາງດ້ານຮ່າງກາຍຂອງທຸລະກິດຂອງທ່ານສາມາດເບິ່ງສະຖານທີ່ໃນເກມຂອງທ່ານໄດ້.

ນີ້ຈະແຕກຕ່າງກັນໂດຍອີງໃສ່ກິນໄກເກມແລະແຜນທີ່ເກມ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ, ມີພຽງແຕ່ຜູ້ຫຼິ້ນພາຍໃນ 40-50 ແມັດຂອງສະຖານທີ່ Sponsored ເທົ່ານັ້ນທີ່ສາມາດໄດ້ຮັບປະສົບການແລະລາງວັນຈາກເກມ, ແລະຈະນັບວ່າເປັນການເຂົ້າຮ່ວມໃນເກມ.

ໃນຜະລິດຕະພັນຫຍັງ Niantic ຂ້ອຍສາມາດໄດ້ຮັບສະຖານທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບການສະ ຫັບ ສະ ໜູນ ສໍາ ລັບທຸລະກິດຂະ ໜາດ ນ້ອຍແລະກາງ?

The Early Access Beta ຈະສະ ເໜີ ສະຖານທີ່Pokémon GO ເທົ່ານັ້ນ.

ພວກເຮົາຈະໄດ້ເພີ່ມເກມເພີ່ມເຕີມໃນ Niantic Real World Platform (ເຊັ່ນ: Ingress, ແລະອື່ນໆ) ໃສ່ໃນໂປແກມໃນອະນາຄົດ.